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PROTOKÓŁ Nr XXIII.2016 

przebiegu nadzwyczajnej Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

z dnia 29 sierpnia 2016 r. 

 
1.Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali  obrad Urzędu Miasta przy ul. Dąbrowskiego 41, początek godzina 15.30. 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon 
Rabęda,   

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność obrad, z uwagi na obecność wymaganego 
qworum. 
W sesji uczestniczyło 12 radnych na stan Rady 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych gości w osobach: Pana Leszka Klima 

Dyrektora KZG, Pana Mariusza Zalewskiego Przewodniczącego Zarządu, Z-cę Przewodniczącego 

Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Pani i Panów 

radnych  Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2.Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad jak został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu zwrócił się z prośbą do radnych o wyrażenie zgody na wprowadzenie dwóch 

projektów uchwał w sprawach: 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg przebiegających w granicach 

administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg  gminnych – druk nr 202; 

 opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji opracowania 

pn. „Plan gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Zielona Góra na lata 2014-2020” – druk nr 203. 

Więcej zmian nie zgłoszono. 

Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

 

3.Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie udzielenia zwolnienia z podatku od nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc 

inwestycyjną na inwestycję początkową. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały były szczegółowo omówiony na 

dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy 

są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 8 radnych, 1 

osoba była  przeciw, 3 wstrzymały się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XXIII.194.2016. 

 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg przebiegających w granicach 

administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg  gminnych – druk nr 202; 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały były szczegółowo omówiony na 

dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym  Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, 

czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XXIII.195.2016. 

 

3/, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych „Zielonogórskich Wodociągów i Kanalizacji” Sp.z o.o w Zielonej Górze.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały były szczegółowo omówiony przez 

Panią Prezes Beatę Jilek na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym  

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XIII.116.2016. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na tym  zakończono obrady o godz.14.20 

. 

 

Protokołowała                         Sekretarz  Obrad             Przewodniczący 

        Rady Dzielnicy Nowe  Miasto 

……………                           ………………….                                 …………………… 

Ewa Fogiel                         Marek Karwacki             Zenon Rabęda 

 

 

 

 

 


